ΜΕΛΛΟΝΤΑΣ & ΑΟΡΙΣΤΟΣ ΤΩΝ ΕΝΡΟΝΟΛΗΚΤΩΝ/ ΥΓΡΟΛΗΚΤΩΝ ΡΗΜΑΤΩΝ
Ο μέλλοντας ενεργητικός και μέσος σχηματίζεται συνηρημένα. Στην Ε.Φ. κλίνεται όπως το ποιω και στη Μ.Φ. όπως το ποιουμαι.
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                                                           ΑΣΚΗΣΕΙΣ
1. Να κλιθεί ο μέλλοντας και ο Αόριστος των ρημάτων φαίνω & φαίνομαι.

2. Να συμπληρωθεί ο παρακάτω πίνακας:

	Μέλλοντας
	
	Αόριστος

	
	
	

	οριστική 
	ευκτική
	οριστική
	υποτακτική
	ευκτική
	προστακτική


	αρεις
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	αραι

	
	
	
	
	αισχύναι
	

	
	αισχυνοιτο
	
	
	
	

	
	
	εκλίνατε
	
	
	

	
	
	
	κλίνησθε
	
	

	
	αμυνοιμεν
	
	
	
	

	
	
	ημυνάμεθα
	
	
	

	
	
	
	
	νειμαιεν
	

	νεμουνται
	
	
	
	
	



3. Να γραφεί το πρόσωπο που ζητείται σε όλες τις εγκλίσεις του αορίστου, καθώς και το απαρέμφατο και η μετοχή στα παρακάτω ρήματα:

	οριστική
	υποτακτική
	ευκτική
	προστακτική
	απαρέμφατο
	μετοχή


	έκρινας
	
	
	
	
	

	
	κρίνη
	
	
	
	

	
	
	έστειλαν
	
	
	

	
	
	
	στείλαιντο
	
	

	
	
	
	
	φθειραι
	

	
	
	
	
	
	φθειράμενος,η,ον



4.  Στους παρακάτω ρηματικούς τύπους να γραφεί το ίδιο πρόσωπο στον άλλο αριθμό:
στελοιτε, εστείλατε, τενει, ετείνω, φθερειται, φθειραι, φανειται, εφήνω, κρίνη, κρινειτε, ενειματο, νεμοις, τείναιο, ήμυνας, ησχύνασθε, ήγγειλας.
[3]
Η ΔΙΔΑΣΚΟΥΣΑ: ΠΑΠΑΝΙΚΟΛΑΟΥ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑ
